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»Jordfordeling fangede straks min interesse« 



 

Ægteparret Mette Jakobsen og Henrik Pedersen var værter.  

Billede 1 af 3  
Mælkeproducent Ole Jespersen er den største lodsejer i jordfordelingsprojektet ved As Vig og 
positivt stemt. Han har med tiden fået jord på mange lokaliteter og en del af det lavtliggende 
areal er forsumpet, så ordet jordfordeling vakte straks hans interesse. »For 25 år siden var det 
fint at dyrke hø og afgræsse med kvier hernede, - nu forsumper det. Sådan nogle sivskove og el-
lekrat er monotont og kedeligt at se på. Det er lige så vigtigt for mig som jordfordelingen«. 
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